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1. Opening 

Voorzitter Jaap Overbeek opent het bewonersoverleg. De zaal is weer mooie gevuld met een kleine 

90 bezoekers. Burgemeester Gido Oude Kotte en zijn rechterhand Bart Schmidt (hoofd openbare 

orde en veiligheid) worden van harte welkom geheten.  

2. Openbare orde en veiligheid  

Bart Schmidt geeft een korte inleiding op het thema 

“openbare orde”. De criminaliteitscijfers in Aalsmeer en 

Kudelstaart vertonen een dalende tendens. Mensen 

voelen zich steeds veiliger thuis en in de buurt. Dat is 

positief, maar we moeten wel alert blijven. Verdachte 

situaties moet u altijd blijven melden bij 112. Want alleen 

samen houden we de buurt veilig. Wijkagent Dennis Raps 

onderschrijft dat het goed gaat op straat. De overlast lijkt 

onder controle, maar steekt soms onverwachts in een 

buurt weer de kop op. Ook hij geeft aan bel als je 

onveilige of verdachte situaties ziet. De burgemeester gaat nog in op het programma “Weerbare 

sierteelt” waarbij het internationale verkeer tussen Flora Holland en de rest van de wereld speciale 

aandacht krijgt van een gecombineerd team van Politie, Belastingdienst en Arbeidsinspectie. Al snel 

gaf hij de zaal de gelegenheid vragen te stellen. Na een aarzelend begin kwamen de vragen snel los. 

Met een extra zaalmicrofoon had de Dorpsraad er voor gezorgd dat de vraagstellers goed 

verstaanbaar waren. De vragen varieerden van het slechte groenonderhoud tot slechte stoepen, 

waarvan de burgemeester aangaf dat hij ook in een wijk woont waar het onderhoud te wensen over 

laat. Er vindt dus geen onderscheid des persoons plaats. Andere vragen zagen op het Mobiliteitsplan 

dat in de maak is en op het openbaar vervoer en de zorg dat buslijnen gaan vervallen door de komst 

van de Uithoornlijn. Terwijl de burgemeester de vragen beantwoorden toverde de voorzitter van de 

Dorpsraad achter zijn rug de sheet tevoorschijn met de uitleg. Buslijn 358 naar Amsterdam Station 

Zuid komt inderdaad te vervallen bij de opening van de Uithoornlijn, maar buslijn 357 wordt 

doorgetrokken naar Kudelstaart zodat ‘Kudel’ voorzien blijft van openbaar vervoer. Mensen maakten 

zich ook zorgen over de kwaliteit van het bestuur in Aalsmeer door het opstappen van twee 

wethouders en “gedoe” in de gemeenteraad. De burgemeester pareerde deze vragen vakkundig en 

benadrukte het belang van éénheid van bestuur en dat politiek bedrijven ook emoties met zich mee 

brengen. Hij maakte duidelijk dat hij vertrouwen heeft in de huidige wethouders en dat de sfeer in de 

gemeenteraad goed is.  

Voorzitter Jaap Overbeek hield de tijd strak in de gaten en om 21.00 uur ronde hij het gesprek met 

de burgemeester af. Na een korte pauze vervolgde hij de bijeenkomst.  

3. Stand van zaken Hoofdweg-Zuid en Westeinderhage 

De Gemeente heeft de stekker uit het project Hoofdweg-Zuid getrokken omdat de ontwikkelaar vast 

bleef houden aan de combinatie met de bouw van een supermarkt. Eerst wordt nu een gebiedsvisie 

ontwikkeld van Kudelstaart, inclusief het centrum (zie hierna). Na afronding kan de planvorming 



Hoofdweg-Zuid opnieuw opgestart worden. De verwachting is dat er niet voor 2030 bouwactiviteiten 

ontwikkeld zullen worden. Er is onlangs gras ingezaaid voor de schapen. 

Het bestemmingsplan Westeinderhage is vastgesteld door de gemeenteraad. Op het laatste moment 

is er beroep in gesteld bij de Raad van State. Ook is er een voorlopige voorziening aangevraagd. (De 

kort gedingrechter heeft inmiddels uitspraak gedaan. Deze heeft bepaald dat er geen reden is om 

aan te nemen dat de ontsluiting op de Bilderdammerweg onveilig is). De bodemprocedure bij de 

Raad van State moet verder afgewacht worden. Dat kan nog wel een half jaartje duren.  

De straatnamencommissie heeft de straten van Westeinderhage inmiddels een naam gegeven. 

Diverse Kudelstaarters zijn hierbij vernoemd zoals de Theo Raadscheldersstraat, het Herman van 

Dijkpad, de Gerrit Buskermolenstraat e.a. Helaas zijn er geen vrouwen vernoemd.  

Tot slot wordt nog gemeld dat er stappen zijn gezet voor nieuwbouw 

op het terrein van “de griebus”. B&W heeft besloten de grond te 

verkopen aan Eigen Haard. Men verwacht eind 2023 te kunnen slopen 

zodat in 2024 gestart kan worden met de planontwikkeling. Hierbij 

wordt tevens gekeken of het achterliggende perceel mee ontwikkeld 

kan worden.  

De Dorpsraad heeft t.a.v. het fietspad Bilderdammerweg een zienswijze ingediend waarin het bepleit 

op de hele Bilderdammerweg eenzelfde snelheidsregime toe te passen en alle kruisingen 

gelijkwaardig te maken. Het College van B&W heeft inmiddels als reactie gegeven dat de weg 

ingericht gaat worden conform GOW30 uitgangspunten (voor wegen die wel een verkeersfunctie 

hebben, maar waarbij 50 km/h niet wenselijk of niet veilig mogelijk is, wordt het nieuwe wegtype 

GOW30 geïntroduceerd= gebiedsontsluitingsweg met een maximumsnelheid van 30 km/h). We 

wachten af hoe dit er uit gaat zien. 

4. Gebiedsvisie Kudelstaart 

Dit najaar start de participatie voor de Gebiedsvisie van Kudelstaart. Deze moet een antwoord gaan 

geven op de wensen die er in Kudelstaart leven, van een 2e supermarkt tot gezondheidscentrum, 

behoud jongerencentrum Place2Be en bibliotheek. Maar ook over de toekomst van de glastuinbouw 

aan de Mijnsherenweg en Cactuslaan en als laatste uitsluitsel over het zoekgebied zon- en/of 

windenergie in de Legmeer-Zuid. Hoe gaat Kudelstaart zich de komende 20-30 jaar verder 

ontwikkelen. Een bureau, Kickstart, is in gehuurd om het proces te begeleiden. In november zullen 

inwoners van Kudelstaart hier meer van gaan merken door inwonersgesprekken in de wijk en het 

winkelcentrum, een enquête, informatieavonden, gesprekken met inwoners en ondernemers etc. In 

het voorjaar van 2024 moet de concept gebiedsvisie gereed zijn, zodat deze net voor of na de zomer 

in de gemeenteraad behandeld kan worden (zie onderstaand tijdpad).  

 



5. Gevolgen opening Uithoornlijn voor de busdiensten 

In de zomer 2024 wordt de sneltram doorgetrokken naar Uithoorn (Uithoornlijn). Dit heeft gevolgen 

voor de buslijnen. De buslijnen naar Station Amsterdam-Zuid zullen daardoor komen te vervallen. Dit 

betekent dat de buslijnen 348 en 358 komen te vervallen. Buslijn 348 is de lijn die Kudelstaart 

verbindt met Amstelveen en Amsterdam, deze kan toch niet worden opgeheven? De Dorpsraad is 

verhaal gaan halen op het gemeentehuis. Daar bleek dat de communicatie onvolledig was geweest 

en alleen was gericht op Uithoorn. Buslijn 348 komt dan wel te vervallen, maar buslijn 357 die van 

Elandsgracht naar Aalsmeer rijdt wordt doorgetrokken naar Kudelstaart. De bus blijft dus gewoon 

rijden, maar krijgt een ander nummer en heeft als eindpunt, vanuit Kudelstaart gezien, Elandsgracht. 

Moet je naar Station -Zuid dan zul je ergens (bijv. op het busstation Amstelveen) over moeten 

stappen. Nieuwsfeitje: Er wordt onderzoek gedaan of buslijn 358/357 door de Hornmeer naar het 

busstation kan rijden.  

6. Asfaltering Hoofdweg 

Eind september is het laatste deel van de Hoofdweg opnieuw 

geasfalteerd (tussen Kalslagerweg en Ambachtsheerweg). De 

Dorpsraad heeft steeds bepleit om fietssuggestiestroken aan te 

leggen om een veilige fietsroute naar Bilderdam en het Groene Hart 

te creëren. Helaas zijn de verkeersdeskundigen het hiermee niet 

eens. In een laatste gesprek op het gemeentehuis in oktober kreeg 

de Dorpsraad te horen dat de fietssuggestiestroken definitief niet 

doorgaan. Buiten de bebouwde kom passen deze niet in het straatbeeld. Wel wordt er nog 

kantlijnmarkering aangebracht.  

7. Groenonderhoud 

In de zomerperiode is het onderhoud van het openbaar groen 

verwaarloosd door de Meerlanden. Het is de periode dat het onkruid het 

hardste groeit, maar ook de periode dat er vanwege vakanties etc. minder 

personeel voorhanden is bij de ingehuurde hoveniers. Meerlanden heeft 

het geprobeerd te redden met extra inhuur van scholieren etc. De kosten 

hiervan werden echter bezwaarlijk. E.e.a. heeft er toe geleid dat er alleen 

nog werd gereageerd op Fixi-meldingen. Regulier onderhoud vond niet of 

nauwelijks meer plaats. Alleen de Dorpsraad heeft de afgelopen maanden 

al meer dan 40 meldingen geplaatst in Fixi. Op 5 oktober fietst de 

Dorpsraad met de nieuwe wethouder door Kudelstaart. Inmiddels zijn er 

ook in de Gemeenteraad harde noten gekraakt over het groenonderhoud (lees:  

https://aalsmeervandaag.nl/algemeen/frustraties-in-raad-over-groenonderhoud-het-is-

allerbelabberdst). 

Er is nieuw maaibeleid in de maak. Dit beleid speelt in op het verhogen van de biodiversiteit (meer 

bloeiende bloemen, meer insecten, meer vogels). Bermen worden slechts 1 of 2 keer per jaar 

gemaaid. Er wordt niet meer geklepeld, maar het maaisel wordt opgevangen en afgevoerd. Hierdoor 

verschraald de grond op termijn wat meer kans biedt voor andere vormen van groen dan alleen maar 

gras en brandnetels. Het kost tijd voordat je hiervan het resultaat gaat zien.  
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8. Speelplaatsjes 

Het afgelopen half jaar zijn de speelplaatsjes Clantstraat, 

Zeemanhof en Copernicusstraat gerenoveerd. Daarnaast is 

de ondergond van het speelplaatsje Van Leeuwenhoekstraat 

opgeknapt en de groene speelplaats aan de Korfstraat heeft 

een onderhoudsbeurt gehad. Komend winterseizoen wordt 

het speelplaatsje Sconedorp gerenoveerd en daarna is Joke 

Smitstraat aan de beurt. Ergo: er is door de gemeente veel 

energie, tijd en geld gestoken in het opknappen van 

speelplaatsjes in Kudelstaart. Dat mag ook wel eens gezegd 

worden. 

9. Week van de ontmoeting 

Frans Huijbregts van Participe wijst ons op de week van de ontmoeting. Hierin zullen de 

babbelbankjes weer onder de aandacht worden gebracht. Iedereen wordt uitgenodigd op 30 

september om elkaar te ontmoeten bij het babbelbankje achter het Dorpshuis. 

10. Signalen uit het Dorp 

 

• Men mist een bord 30 km bij de Mdm Curiestraat. 

• Trapje naar Boesemdijksepad en babbelbankje mist een leuning. 

• Handhaving snelheid Herenweg schiet te kort. 

• De aanrijtijden ambulance voor Kudelstaart is te laag. 

 

11. Nieuwe bestuursleden Dorpsraad 

Peter van Staalduinen en Remco Verveen worden voorgesteld als nieuwe leden van de Dorpsraad 

Kudelstaart. 

12. Sluiting 

Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. De volgende vergadering is op 29 januari 2024 . 

Onder het genot van een drankje wordt er nog gezellige nagepraat. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Nagekomen bericht bestuur “Voedselbos” 
 

Beste dorpsgenoten,  
 
Het gaat goed met Voedselbos Kudelstaart ‘de 
Smikkeltuin’. We hebben ook dit jaar weer een 
leuke oogst en enthousiaste bezoekers die graag 
gebruik maken van het aanbod aan verse 
biologische groente. Wij werken nauw samen met 
de schooltuin en de kinderen van OBS en 
Antoniusschool zijn vaste bezoekers. Op de 
bankjes zit regelmatig een klasje, dat les krijgt in  
zaaien, wieden en oogsten. Wij willen graag 
verder ontwikkelen en daar hebben we wat hulp 
bij nodig. Er staan heel wat plannen en 
activiteiten op het programma om dit leuke 
project verder uit te breiden.   
We begrijpen heel goed dat mensen zich niet 
meteen willen vastleggen als vrijwilliger. Iedereen heeft het druk en doet vaak al het nodige 
bij clubs of vereniging. Maar wij zijn al heel blij met wat helpende handen bij eenmalige 
klussen. Hieronder onze plannen 

- De bouw van een pergola, om wat beschutting te bieden bij de bankjes 
o Ontwerp en materiaal is er, maar welke aannemer of architect maakt voor ons 

een technische bouwtekening? 
o En wie helpt mee met bouwen? 

- Container: is opslagplaats voor gereedschap, maar ook bestemd als schaftlokaal. 
o De binnenkant inrichten (we zoeken tafel en stoelen) 
o De buitenkant schuren en schilderen 

- Winterklaar maken van de tuin 
o O.a. boomspiegels schoonmaken. 

 
Wie wil samen met ons de handen uit de mouwen steken en komt een dag helpen?  
 
Reacties naar:  
06 47 30 49 66 (Berry Nijmeier) 
06 27 44 86 87 (Truus Oudendijk) 
e-mail: voedselboskudelstaart@gmail.com  
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